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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 2/2024 
 

Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které 

se uskutečnilo dne 14.2. 2024 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Aleš Dočekal, Mgr. Eva Illová, Ing. Jan Klusáček,  

Ing. David Hybner 

Omluveni:  Ing. Tomáš Sedláček, RNDr. Jiří Maša 

Hosté:  

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. Návrh ČMMJ na zvýšení členského příspěvku 

5. Různé 

6. Ukončení 

 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu 

se usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomno 5 členů OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele a ověřovatele zápisu takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: Ing. David Hybner 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

a. Změna termínu pro výběr a hodnocení trofejí Třebíč. Na žádost předsedy myslivecké 

komise proběhne o týden dříve, tedy 8., 9. a 10. dubna 2024. Jednatel upraví na webu  

a zašle informaci o změně termínu emailem uživatelům honiteb. Na webu upraveno, do 

spolků bude zasláno společně s dalšími informacemi nejpozději v průběhu března ve 

zpravodaji. 

b. Vyznamenání pro členy komisí – žádost o předložení návrhů od předsedů komisí, plán 

udělení na okresním sněmu. Splněno. 

c. Jednání s koordinační mysliveckou radou ve čtvrtek 1. února 2024 od 9:00 hod  

na Krajském úřadě v Jihlavě. Zúčastní se předseda a jednatel. Splněno. 
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4. Návrh ČMMJ na zvýšení členského příspěvku 

a. Byly jsme informováni našim krajským zástupcem panem Prokešem, že MR ČMMJ 

rozhodla o započetí diskuse o zvýšení členského příspěvku u OMS s tím, aby jejich 

stanoviska mohla zpracovat MR a následně předložit ke schválení na SZ. Vzhledem k 

rostoucím nákladům a vývoji inflace byly předloženy 2 varianty zvýšení členského 

poplatku. 

Bylo hlasováno o předložených variantách: Stávající varianta / Varianta zvýšení 1 / 

Varianta zvýšení 2. 

Usnesení: MR hlasovala následovně: 2 pro Stávající variantu, 3 pro Variantu zvýšení 

1. Pan Prokeš bude informován, že hlasováním převážila Varianta zvýšení 1. Bude 

rovněž předán podnět k odborné diskusi o reálnosti negativního vlivu možného 

úbytku členů z důvodu zvýšení ČP na podmínky prodeje pojišťovny Halali. 

 

5. Různé 

a. Jednání s poslanci a senátory k návrhu novely zákona o myslivosti 

Předseda informoval o průběhu jednání, které bylo svoláno do Jihlavy na 29.1. a z řad 

zákonodárců byli přítomni mj. předseda senátu Miloš Vystrčil nebo poslanec Petr Bendl. 

Dále budeme jednat s poslanci a senátory našeho okresu na toto téma. 

 

b. Jednání KKR v Jihlavě se zástupci Kraje Vysočina a SVS 

Předseda informoval o průběhu jednání, které bylo svoláno do Jihlavy na 1.2.: aktuální 

informace ze SVS, vyhodnocení spolupráce s Krajem Vysočina, novela ZoM, informace 

krajského zástupce pana Prokeše z MR ČMMJ a žádost o předložení stanoviska OMS do 

15.2. na následující témata: 

i. Stanovisko k návrhu ČMMJ na zvýšení ČP 

Viz bod č. 4. 

ii. Stanovisko k problematice likvidace následků srážek dopravních prostředků se zvěří 

– účast myslivců, zájem na zavedení do legislativy ČR. 

Usnesení: MR doporučuje do legislativy nezavádět, zachovat současný stav. 

Všichni pro. 

iii. Návrh výše příspěvku KÚ pro OMS na učebnice adeptům kurzu ZM. 

Aktuálně v kurzu 26 adeptů, náklad na skripta 900 Kč/ks. Informace bude 

předána. 

iv. Data o poplatcích ZM a ZMH pro 2024 

Budou předána data o poplatcích za ZM a ZMH. 

 

c. Vyznamenání pro členy ČMMJ za jejich dlouholetou činnost  

Bylo hlasováno o zaslaných návrzích na vyznamenání ČMMJ. 

Usnesení: MR souhlasí s udělením vyznamenání dle přílohy č.1 tohoto zápisu. Všichni 

pro. 

 

d. Vyúčtování energií Bažantnice 

Bylo zpracováno vyúčtování energií za rok 2023. Nájemce YASHICA s.r.o. byl 

informován o přeplatku, který mu bude vrácen na bankovní účet.  
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Nájemce BRIGHT RELIABILITY s.r.o. byl informován o nedoplatku a následně požádal 

o možnost rozdělení úhrady do 7 splátek. 

Usnesení: MR schvaluje splacení na 7 měsíčních splátek dle uzavřené dohody o 

splátkách. Všichni pro. 

 

V souvislosti s vysokým nedoplatkem bude navrženo navýšení záloh na energie pro 

nájemce BRIGHT RELIABILITY s.r.o. Aktuálně nájemce platí zálohy – plyn: 18.000 Kč, 

elektřina: 15.000 Kč, voda: 2.000 Kč. Podle již schválených a podepsaných dodatků bude 

také vyúčtování za energie od roku 2024 řešeno s nájemci čtvrtletně. 

Usnesení: MR schvaluje navrhnou zvýšení energie pro plyn: 24.000 Kč, elektřina: 

17.000 Kč, voda: 3.000 Kč. Všichni pro. 

 

e. Žádost o možnost využití areálu Bažantnice 

Žádost paní Lenky Suché na poskytnutí prostor pro uspořádání oblastní klubové výstavy 

Klubu chovatelů loveckých slídičů sekce anglický špringršpaněl v areálu Bažantnice. 

Předpoklad účasti cca 30 psů, využití travnaté plochy střelnice, parkoviště, WC a velkého 

sálu. Termín v roce 2025 zatím blíže nespecifikován. 

 

Usnesení: MR schvaluje uspořádání akce, dohodnutý termín bude zařazen do plánu 

činnosti na rok 2025. Občerstvení nutné domluvit s provozovatelem sálu. Částka za 

pronájem 5.000,- Kč. Všichni pro. 

 

f. Zkoušky z myslivosti, ples 

Zkoušky ročníku kurzu 2023/2024 proběhly dle plánu 9. a 10. února na Bažantnici.  

Ke zkoušce celkem připuštěno 40 adeptů, z toho 36 adeptů prospělo, 3 neprospěli a 1 se ze 

zdravotních důvodu ke zkoušce nedostavil. Náhradní/opravný termín zkoušky z myslivosti 

se uskuteční v pátek 15. března 2024 od 16:00 hod. 

 

V sobotu 10. února se uskutečnil ples na Bažantnici, kde bylo absolventům předáno 

vysvědčení a nejlepší byli slavnostně přijati mezi myslivce. Poděkování všem, kteří 

jakýmkoliv způsobem přispěli ke zdárnému průběhu plesu, popř. přispěli do tomboly. 

 

g. Zpravodaj OMS Třebíč 

Plánováno vydání v průběhu měsíce března, nejpozději do konce února zaslat příspěvky - 

zejména pozvánky na akce, popř. další. 

 

h. Předseda informoval o své nepřítomnosti v termínu 7.-20.3. a z toho důvodu je nutné ještě 

před tímto termínem zpracovat podklady pro vyúčtování dotace z MAS Oslavka, připravit 

podklady pro vyúčtování Nadace ČEZ a také pro podání žádosti v rámci Zemědělských 

akcí Kraje Vysočina. 

 

i. Přesunutí příštího jednání MR z důvodu nepřítomnosti předsedy ze středy 20.3. na pátek 

22.3. od 17:00 hod na Bažantnici. 

 

j. Návrh sestavení přehledu předpokládaných příjmů a výdajů pro letošní rok. Prvotní verzi 

sestaví jednatel a zašle k připomínkám. 

 

k. Dne 22.1.2024 proběhlo hlasování per rollam o úpravě střeleckého závodu 6. října 2024 

Memoriál Vladimíra Homolky (compak parkúr). Závod se uskuteční po domluvě a dobré 
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zkušenosti z minulého roku ve spolupráci s firmou Lovecký svět ve stejný termín jako 

Lovecký svět CUP - Memoriál Vladimíra Homolky (compak sporting speciál). 

Usnesení: MR schvaluje úpravu střeleckého závodu 6. října 2024. Všichni pro. 

 

6. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřil: Ing. David Hybner 


